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Obec  Bajerov, Bajerov 101, 082 41 Bajerov 
 

Z á p i s n i c a 
 

 

Napísaná v priebehu  IX. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva, konaného dňa 06.09.2024 v 

zasadačke Obecného úradu v Bajerove. 

 

Prítomní: Vladimír Mruz, Ján Deržák, Martin Murín, Slavomír Sedlák, Ing. Stanislav Jakubik 

Ospravedlnení: - Róbert Hudák 

Neospravedlnení: - 

Ostatní prítomní: p. Jozef Jakubík, p. Tomáš Hudák, p. František Saloky 

 

 Starosta obce p. Vladimír Mruz privítal prítomných a oznámil, že Obecné zastupiteľstvo bolo 

zvolané v stanovenej lehote a že všetci poslanci boli písomne včas pozvaní. Ďalej konštatoval, že 

z celkového počtu  5 poslancov Obecného zastupiteľstva  sú 4 poslanci prítomní, teda zasadnutie je/nie 

v zmysle zákona SNR č. 369/9O Zb. o obecnom zriadení uznášania schopné.   

 

Za overovateľov zápisnice boli starostom navrhnutý:  Slavomír Sedlák a Martin Murín. 

Za zapisovateľa bol navrhnutý: Ing. Stanislav Jakubik 

 

     Starosta obce uviedol,  že program riadneho zasadnutia bol doručený všetkým poslancom  a taktiež 

bol zverejnený na úradnej tabuli v zákonom  určenej lehote. K programu bol/nebol  predložený žiadny 

návrh  na zmenu. 

 

Starosta obce navrhol hlasovať o nezmenenom programe, navrhnutých overovateľov a o zapisovateľovi 

zápisnice. 

 
Poslanci hlasovali za návrh programu, overovateľov a zapisovateľa zápisnice  

HLASOVANIE :  prítomní/ých  4  poslanci/ov    ZA: 4 , PROTI: 0 , ZDRŽALI SA 0 , (uznesenie č. 1/09/2024)  

 

 

P r o g r a m :  
 

1. O t v o r e n i e 

 

2. Kontrola plnenia uznesení  z predchádzajúceho  zasadnutia 

 

3. Výstavba chodníka – prejednanie s vlastníkmi dotknutých pozemkov 

 

4. Informácie  o aktivitách obce od posledného zasadnutia a úlohy na ďalšie obdobie 

 

5. Odmeny poslancom za 1. polrok 2024 

 

6. Diskusia – rôzne 

 

7. Návrh  uznesení 

 

8. Z á v e r 
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K bodu 2: Kontrola plnenia uznesení  z predchádzajúceho  zasadnutia 
Starosta obce p. Vladimír Mruz oboznámil prítomných poslancov, že všetky uznesenia schválené 

na minulom zasadnutí obecného zastupiteľstva boli starostom obce podpísané v stanovenej lehote, a 

úlohy plynúce z týchto uznesení boli riadne splnené.  
 

Poslanci obecného zastupiteľstva zobrali na vedomie informácie o plnení uznesení z predchádzajúceho zasadnutia. 

 

K bodu 3: Výstavba chodníka – prejednanie s vlastníkmi dotknutých pozemkov 
            Starosta obce informoval prítomných poslancov a vlastníkov/a dotknutých pozemkov 

o súčasnom stave a predložil im k nahliadnutiu geodetické zameranie pozemkov v danom úseku 

plánovanej výstavby. Ako sporný bod označil nesúlad medzi geodetickom zameraní hraníc súkromných  

pozemkov na parcelách 177/1, 178/1, 178/2  a ich súčasnom oplotení v miestach, kde je plánovaná 

budúca výstavba chodníka. Oplotenia spomínaných parciel svojou značnou časťou zasahujú do 

obecného pozemku tak, že pri plánovanej výstavbe chodníka by nebolo možné dodržať predpísané 

normy cestného zákona. 

Prítomný vlastník pozemkov na parcelách 178/1 a 178/2 p. Jozef Jakubík predložil starostovi a 

poslancom k nahliadnutiu jeho vlastnícky list k daným parcelám. K spornému bodu sa pán Jakubík 

vyjadril, že oplotenie bolo v minulosti postavené v zmysle rozlôh uvádzaných vo vlastníckom liste. 

Ďalej p. Jakubík vyjadril svoj nesúhlas s odstránením terajšieho oplotenia, s prekládkou plynovej 

prípojky a elektromera  v mieste plánovanej výstavby chodníka. 

Poslanec p. Stanislav Jakubik navrhol odročiť ďalšiu rozpravu a rozhodnutia ohľadne výstavby 

chodníka na ďalšie stretnutia obecného zastupiteľstva z dôvodu, že ani po rozsiahlej vzájomnej diskusii 

zúčastnených strán nedošlo k žiadnej dohode, ktorá by vyriešila sporný bod oplotenia zasahujúceho do 

plánovaného chodníka.. S návrhom všetci poslanci súhlasili. 

Starosta obce nevrhol poslancom hlasovať za uznesenie zobratia na vedomie vyjadrenia 

vlastníkov dotknutých pozemkov. 

 
Poslanci hlasovali za návrh: „Starosta obce a poslanci OZ berú na vedomie informácie vlastníkov dotknutých parciel ohľadne 

výstavby chodníka.“  

HLASOVANIE :  prítomní/ých  4  poslanci/ov    ZA: 4 , PROTI: 0 , ZDRŽALI SA 0 , (uznesenie č. 2/09/2024) 

 

K bodu 4: Informácia  o aktivitách obce od posledného zasadnutia a úlohy na ďalšie 

obdobie 
            Starosta obce informoval prítomných poslancov o aktivitách obce od posledného zasadnutia 

obecného zastupiteľstva  a o úlohách na ďalšie obdobie : 

 

1. Bolo usporiadané športové podujatie v obci s názvom „Deň rodiny“. 

2. Bolo zrealizovaná inštalácia zostavy detského exteriérového ihriska v MŠ Bajerov. 

3. Bola zrealizovaná výstavba dreveného záhradného altánku na detskom ihrisku v centre 

obci. 

4. Bolo usporiadané premietanie celovečerného filmu – pzn.: kvôli zníženej kvalite obrazu 

nebolo OcÚ nič fakturované. 

5. Boli inštalované kryty na betónových žľaboch okolo detského ihriska v centre obci. 

6. Bol zrealizovaný hromadný fakultatívny výlet seniorov do mesta Bardejov. 

7. Bolo doplnené osvetlenie na tenisových kurtoch. 

8. Bola vykonaná kontrola a prípadná oprava vianočného osvetlenia. 

  

Úlohy na nasledujúce obdobie: 

1. Vykonať kosenie verejných častí obce. 

2. Vykonať kosenie cintorína pred Sviatkom všetkých svätých. 

3. Zrealizovať slávnostné posedenie pre seniorov k príležitosti mesiaca úcty k starším. 

4. Vykonať menšiu údržbu veľkého futbalového ihriska spojenú s jeho kosením. 

5. Vykonať kosenie Židovského cintorína. 
 

Poslanci obecného zastupiteľstva zobrali na vedomie informácie o aktivitách obce a nových úlohách. 
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K bodu 5: Odmeny poslancom za 1. polrok 2024 

 Starosta obce navrhol vyplatiť poslancom obecného zastupiteľstva za ich činnosť a aktivity 

odmenu za 1. polrok 2024 nasledovne: 

1. Slavomír Sedlák – 2 x 50€ za účasť na zasadnutiach OZ, 100 € za pomoc pri usporiadaní 

kultúrno športových podujatí v obci. Odmena spolu: 200€ 

2. Ján Deržák – 2 x 50€ za účasť na zasadnutiach OZ, 100 € za pomoc pri usporiadaní kultúrno 

športových podujatí v obci. Odmena spolu: 200€ 

3. Stanislav Jakubik – 2 x 50€ za účasť na zasadnutiach OZ, 100 € za pomoc pri usporiadaní 

kultúrno športových podujatí v obci, 100 € za výrobu a prípravu veľkonočnej výzdoby.

 Odmena spolu: 300€ 

4. Róbert Hudák – Odmena spolu 0 € (poslanec sa vzdal nároku na odmenu) 

5. Martin Murín – Odmena spolu 0 € (zástupca starostu obce - pridelená mesačná mzda)  

 

Starosta obce dal priestor poslancom na ich pripomienkovanie a následne vyzval poslancov aby 

hlasovali za návrh vyplatenia odmien. 

 

 
Poslanci hlasovali za návrh starostu k vyplateniu odmien pre poslancov obecného zastupiteľstva za 1. polrok 2024.   

HLASOVANIE :  prítomní/ých  4  poslanci/ov    ZA: 4 , PROTI: 0 , ZDRŽALI SA: 0, (uznesenie č. 3/09/2024) 

 

 

K bodu 6:  Diskusia - rôzne   
 

1. Ulica vedúca k obytným domom 

Pán František Saloky sa informoval ohľadne budúcich plánov výstavby ulice vedúcej 

k obývaným domom na parcelách 107 a 119 a aj k ostatným záhradám na parcelách 109 a 110. 

Starosta obce informoval, že v blízkej budúcnosti je plánovaný návoz asfaltového podložia – 

drte. Zároveň sa poslanci a starosta obce dohodli, že na začiatku prístupovej cesty k pozemkom 

bude vybudovaný kanál z betónových kanálových žľabov, ktorý bude mať za úlohu regulovať 

vodu tečúcu po ulici. O iných stavebných aktivitách na spomínanej ceste sa zatiaľ na obecnom 

zastupiteľstve ešte nerokovalo.   

 

2. Slávnosť pre seniorov pri príležitosti mesiaca úcty k starším 

Starosta obce informoval prítomných poslancov, že dňa 20.10.2024 plánuje v sále OcÚ 

uskutočniť slávnosť pre seniorov obce Bajerov pri príležitosti mesiaca úcty k starším. Zároveň 

vyzval prítomných poslancov, aby sa na slávnosti zúčastnili. 

 

3. Slávnosť svätého Mikuláša 

Starosta obce vyzval poslancov, aby predložili návrhy na program pre deti k blížiacemu sa 

sviatku svätého Mikuláša. Poslanci sa dohodli na mieste uskutočnenia programu v priestoroch 

sály OcÚ v termíne 6.12.2024 o 18.00 hodine. Ďalej sa dohodli na veku detí do 10 rokov, pre 

ktoré bude táto slávnosť určená. Starosta obce bude  zodpovedný za zabezpečenie darčekových 

balíčkov so sladkosťami a za program spojený s touto slávnosťou boli určený poslanci Stanislav 

Jakubik a Martin Murín. 

 

 Starosta obce dal hlasovať za prijatie uznesenia usporiadať slávnosť pre seniorov pri 

príležitosti mesiaca úcty k starším a zároveň za usporiadanie slávnosti svätého Mikuláša pre deti 

do 10 rokov z obce Bajerov. 
 

Poslanci hlasovali za prijatie uznesenia zorganizovať slávnosť pri príležitosti mesiaca úcty k starším a za zorganizovanie 

podujatia pre deti do 10 rokov pri príležitosti sviatku svätého Mikuláša.   

HLASOVANIE :  prítomní/ých  4  poslanci/ov    ZA: 4 , PROTI: 0 , ZDRŽALI SA: 0, (uznesenie č. 4/09/2024) 
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4. Financovanie výstavby záhradného altánku a zostavy detského exteriérového ihriska v MŠ 

Starosta obce informoval o finálnej sume na vybudovanie záhradného altánku postaveného 

v priestoroch detského ihriska v centre obce v celkovej hodnote 5961,75 €, a o finálnej sume 

hradenej obcou ako spoluúčasť na výstavbe zostavy detského exteriérového ihriska 

umiestneného na nádvorí MŠ v Bajerove v celkovej hodnote 1923 €. Oba projekty boli 

poslancami vopred schválené a preddohodnuté bolo aj financovanie z rezervného fondu obce. 

 Starosta obce dal hlasovať za schválenie financovania výstavby oboch projektov 

z rezervného fondu vo výške 7884,75 €. 

 
Poslanci hlasovali za schválenie financovania výstavby záhradného altánku v celkovej hodnote 5961,75 € z rezervného fondu 

obce a zároveň za spoluúčasť financovania pri výstavbe zostavy exteriérového detského ihriska v hodnote 1923 € takisto 

z rezervného fondu obce .   

HLASOVANIE :  prítomní/ých  4  poslanci/ov    ZA: 4 , PROTI: 0 , ZDRŽALI SA: 0, (uznesenie č. 5/09/2024) 

 

5. Výstavba oplotenia miestneho cintorína 

Starosta obce informoval poslancov, že podaná žiadosť ministerstvu financií na získanie dotácií 

13.000 € pre výstavbu oplotenia miestneho cintorína bola na ministerstve prijatá. Zároveň 

starosta informoval poslancov, že z MF mu odpovedali formou emailu s požiadavkou na 

dochvíľnosť, kvôli bližšie nešpecifikovaným prieťahom pri schvaľovaní dotácie.  

 
Poslanci obecného zastupiteľstva zobrali na vedomie informácie k získaniu dotácie na výstavbu oplotenia cintorína. 

 

6. Výstavba vysokorýchlostného internetu v obci Bajerov 

Starosta obce sa počas zasadnutia obecného zastupiteľstva telefonicky spojil so zástupcom firmy 

PRESNET s.r.o. pánom Jakubkom, aby podrobnejšie informoval poslancov o aktuálnom stave 

výstavby vysokorýchlostného internetu v obci Bajerov. Pán Jakubko cez konferenčný hovor 

informoval prítomných na obecnom zastupiteľstve, že územné konanie projektu výstavby 

vysokorýchlostného internetu v Bajerove sa časovo posúva už takmer 2 mesiace z dôvodu 

oneskorenia schvaľovania projektu výstavby internetu v obci Sedlice. Ďalej informoval o ním 

očakávaného podania  žiadosti pre projekt výstavby v obci Bajerov, Kvačany do konca mesiaca 

September 2024. Pán Jakubko uistil poslancov a starostu obce o okamžitom začatí budovania 

komunikačnej internetovej siete v obci hneď po schválení územného konania s podmienkou 

vhodných poveternostných podmienok na túto výstavbu. 

 
Starosta obce a poslanci obecného zastupiteľstva zobrali na vedomie informácie od pána Jakubka k výstavbe 

vysokorýchlostného internetu. 
 

 

7. Vianočná výzdoba – adventný veniec 

Starosta obce informoval o iniciatíve členov klubu Senior pri výzdobe adventného venca pri 

kostole Svätého Michala v Bajerove, ktoré bude spojené so stretnutím členov klubu Senior. 

Poslanci uvítali túto iniciatívu a dohodli dátum usporiadania výzdoby adventného venca dňa 

30.11.2024. Starosta obce a poslanci sa dohodli na spoločnej zodpovednosti pre materiálové 

zabezpečenie výzdob adventného venca do termínu výzdoby. 

 

8. Údržba veľkého futbalového ihriska 

Prítomný pán Jozef Jakubík navrhol v rámci budúcej údržby veľkého futbalového ihriska 

omaľovať zábradlie okolo hracej plochy ihriska. Starosta obce ponúkol zo strany OcÚ 

materiálové zabezpečenie (farby, štetce, kefy a pod.). Na práce spojené s touto údržbou poslanec 

Stanislav Jakubik spolu s členmi komisie pre šport a kultúru sa pokúsia zorganizovať pracovnú 

brigádu dobrovoľníkov. 

 

 

 



 5 

 

 

9. Údržba verejného osvetlenia 

Prítomný poslanci informovali starostu obce o nesprávne fungujúcom verejnom osvetlení pri 

bytovom dome č. 99 a pri rodinnom dome č. 8.. Starosta obce zobral na vedomie tieto 

informácie a prisľúbil opravu tohto osvetlenia. 

 
 

K bodu 7: Návrh  uznesenia      
 

Starosta obce p. Vladimír Mruz prečítal závery z rokovania 9. riadneho zasadnutia  obecného 

zastupiteľstva o ktorých sa  už rokovalo a hlasovalo. 

 

 

K bodu 8: Z á v e r 
 

 Starosta obce zhodnotil priebeh rokovania, poďakoval prítomným za účasť a ukončil  zasadnutie  

Obecného zastupiteľstva . 

 

 

Zapisovateľ : Ing. Stanislav Jakubik     podpis ..........................................  

 

Overovatelia zápisnice :  Slavomír Sedlák    podpis .......................................... 

 

     Martin Murín    podpis ........................................... 

 

 

 

          Vladimír Mruz 

starosta obce 


